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Transportudvalget har i brev af 11.september 2014 stillet mig følgende spørgs-

mål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Karsten Hønge (SF). 

Spørgsmål nr. 1026: 

Ministeren bedes redegøre for, om fortsat brug af DSB ME-lokomotiver og 

dobbeltdækkervogne kan forventes frem til elektrificeringen, herunder også 

såfremt IC4 projektet nedlukkes. 

Svar: 

Spørgsmålet har været forelagt DSB, som oplyser: 

”Af Bilag ”Materielscenarier” side 123 fremgår det, at fase 1 litra-

allokeringsplaner indeholder ME i årene 2015-16 samt 2020-2021. Anvendelse 

af ME-lokomotiver og vogne afhænger dog af ”Plan B” konklusionen.” 

 

Jeg har endvidere, jf. svar på spørgsmål 884 (TRU alm. del), bedt DSB om at 

lave en plan, som i sammenhæng med DSB's Plan B for IC4, indeholder initia-

tiver til endeligt at få løst problemet med de forurenende ME-lokomotiver. Ek-

sekveringen af en sådan plan vil dog selv sagt kræve, at der tilvejebringes finan-

siering. 

 

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 
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